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Jako że zbliża się mecz Roma-Chievo, szczególnym zainteresowaniem

dziennikarzy cieszą się piłkarze, którzy grali w obu tych zespołach. Jednym

z nich jest Mauro Esposito.

 

Były napastnik Chievo i Romy tak mówił o spotkaniu dla strony

gazzettagiallorossa.it:

- Roma jest faworytem i myślę, że w końcu wygra, ale nie będzie to

łatwe. Wspomnienia? W Chievo grałem tylko przez rok, ale mam piękne

wspomnienia zarówno jeśli chodzi o sam klub, jak i kolegów, z którymi dobrze się

dogadywałem. Chievo to dobrze zorganizowany klub, który zasługuje na sukcesy,

jakie odnosi od jakiegoś czasu. W Rzymie nie udało mi się pokazać moich

umiejętności, ale też mam świetne wspomnienia. Zarówno dlatego, że Roma to

zawsze wielka drużyna, jak i dlatego że mogłem grać z wielkimi mistrzami.

Jeśli chodzi o jej grę teraz, to myślę, że byłbym idealnym piłkarzem do występów w

dzisiejszej Romie. Luis Enrique gra 3 napastnikami i skupia się na posiadaniu

piłki. Dobrze bym się w tym odnalazł. Gratuluję klubowi, ponieważ pozwala Luisowi

Enrique pracować w najlepszy sposób, miał cierpliwość i teraz zespół rozgrywa

świetne mecze. Myślę, że Luis Enrique to wspaniały trener, który dobrze pracuje i

wywiera znaczący wpływ na zespół.

Przyszłość? W tej chwili czekam. Otrzymałem kilka propozycji, ale na razie żadna

mnie nie przekonała. 
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